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Protokoll styrelsemöte- Skövde IBF 
Datum: 2025-01-14 
Tid och plats: 18.00-20:30 Samlingssalen Kavelbro Arena 

Närvarande Göran Hjert, Jenny Eriksson, Marie B-F, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Mikaela Savinainen, 
Björn Lackdahl och Oscar Hjärpe. 

§1.  Mötets öppnade. 

- Ordförande öppnade mötet. 
 

§2. Val av justerare. 

- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft 
möjlighet att läsa utkastet. 
 

§3. Dagordningen. 

- Dagordningen fastställdes. 
 

§4. Föregående mötesprotokoll. 

- Protokollet gicks igenom och godkändes. 

 

§5. Ekonomi 

- Inga speciella saker och Marie håller på att lägga om kontona lite för att få en enklare och 

tydligare visning av vart pengarna går. 

- Vi bör också be Team Sportia fakturera snabbare. 

 

§6. Sibben Cup. Intryck av cupen. 

- Vi sätter oss vid tillfälle, styrelsen, koiskgruppen och Sibben cup gruppen för att utvärdera 

och förbättra. Men det verkar som att cupen flytit på bra och alla deltagare var mycket 

nöjda.  

 

§7. Tävlingskonferansen den 20/1. Deltagare? 

- Göran Hjert kommer att närvara tillsammans med Mikaela S. 

 

§8. Handlingsplan barnkonvensionen. 

- Mötet beslutade att Göran H tar kontakt med bl.a. Paula B och återkommer efter vecka 6. 
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§9. Domaransvarig Thomas Olofsson besöker mötet. 

- Thomas är för tillfället ensam om detta uppdrag. 

- Mötet föreslog att vi tittar på att återinföra obligatorisk domarutbildning som en del i 

spelarutbildningen. 

- Thomas har fick mandat av mötet att efter bästa förmåga och fantasi lösa uppgiften för 

resten av säsongen så måste vi styra upp detta inför nästa säsong. 

 

§10. Sponsring. 

- Vi måste skyndsamt få igång jakten på sponsorer då nästan alla nuvarande avtal går ut vid 

halvårsskiftet. Vi bokar en arbetsdag för att försöka få fart på detta i närtid. Vi försöker 

kontakta sponsorerna i första hand via telefon och personligt samtal. Vi bjuder in Pierre B 

och nuvarande plus ev nya sponsorer. 

Mikaela S kontaktar Volvo GTO för att försöka få till något avtal med dom. Hon tar hjälp av 

Lars E vid behov. 

 

§11. Profilprodukter. 

- Marie har beställt mössor från GLK i Tibro. Vi tar sedan ett omtag under våren inför nästa 

säsong. Oscar H forskar lite om hjälp med design 

 

§12. Ambitionsnivå HJ, HU och HA? 

- HA har prioritet. Men vi kommer troligen att behöva minst ett år till att bygga laget före vi 

försöker ta oss upp till div 1. 

- Vi behöver mer välutbildade ledare/tränare i lagen under HA som kan skola de yngre för 

framtida spel i HJ och HA. Det behövs en långsiktig planering för att bygga upp lagen de 

närmaste åren och inte ha för bråttom. 

 

§13. Valberedningen. 

- Vi behöver börja fundera på namn till valberedningen. Vi behöver få fram ett par namn till 

nästa möte. 
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§14. Övriga frågor. 

- Sibbens tjejdag ska genomföras enligt mötet. Datum är bokat till den 22/2. 

- Tiden på nästa möte används till största delen för Sibben cup. 

- Vi har kontaktats av Sportsadmin, igen, som vill att vi ska byta till deras tjänst som är dyrare 

än laget.se, den enda fördelen med dom är deras faktureringsmodul. Vi håller fast vid 

Laget.se 

- Mötet beslutade att på de cuper som har anmälningsavgift per person betalar klubben 3000:- 

och resten får fördelas på deltagarna. 

- En fråga har kommit om rutiner för matchvärdar. Vi får leta upp instruktionen. 

- Mullsjö inbjuder våra lag till deras match mot Storvreta, bra ”paketpris”. Mötet beslutade att 

vi tittar vidare på det. 

 

§15. Nästa möte. 

- Nästa möte hålls tisdagen den 4/2 kl 18:00 i Kavelbro lektionssalen. 

 

§16. Mötets avslutande. 

- Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Ordf    Sekr 
Göran Hjert    Lars Ericsson 
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Protokoll styrelsemöte- Skövde IBF 
Datum: 2025-01-14 
Tid och plats: 18.00-20:30 Samlingssalen Kavelbro Arena 


Närvarande Göran Hjert, Jenny Eriksson, Marie B-F, Mikael Sirén, Lars Ericsson, Mikaela Savinainen, 
Björn Lackdahl och Oscar Hjärpe. 


§1.  Mötets öppnade. 


- Ordförande öppnade mötet. 
 


§2. Val av justerare. 


- Protokollet justeras av ordförande och sekreterare när mötets samtliga deltagare haft 
möjlighet att läsa utkastet. 
 


§3. Dagordningen. 


- Dagordningen fastställdes. 
 


§4. Föregående mötesprotokoll. 


- Protokollet gicks igenom och godkändes. 


 


§5. Ekonomi 


- Inga speciella saker och Marie håller på att lägga om kontona lite för att få en enklare och 


tydligare visning av vart pengarna går. 


- Vi bör också be Team Sportia fakturera snabbare. 


 


§6. Sibben Cup. Intryck av cupen. 


- Vi sätter oss vid tillfälle, styrelsen, koiskgruppen och Sibben cup gruppen för att utvärdera 


och förbättra. Men det verkar som att cupen flytit på bra och alla deltagare var mycket 


nöjda.  


 


§7. Tävlingskonferansen den 20/1. Deltagare? 


- Göran Hjert kommer att närvara tillsammans med Mikaela S. 


 


§8. Handlingsplan barnkonvensionen. 


- Mötet beslutade att Göran H tar kontakt med bl.a. Paula B och återkommer efter vecka 6. 


 


 







 


§9. Domaransvarig Thomas Olofsson besöker mötet. 


- Thomas är för tillfället ensam om detta uppdrag. 


- Mötet föreslog att vi tittar på att återinföra obligatorisk domarutbildning som en del i 


spelarutbildningen. 


- Thomas har fick mandat av mötet att efter bästa förmåga och fantasi lösa uppgiften för 


resten av säsongen så måste vi styra upp detta inför nästa säsong. 


 


§10. Sponsring. 


- Vi måste skyndsamt få igång jakten på sponsorer då nästan alla nuvarande avtal går ut vid 


halvårsskiftet. Vi bokar en arbetsdag för att försöka få fart på detta i närtid. Vi försöker 


kontakta sponsorerna i första hand via telefon och personligt samtal. Vi bjuder in Pierre B 


och nuvarande plus ev nya sponsorer. 


Mikaela S kontaktar Volvo GTO för att försöka få till något avtal med dom. Hon tar hjälp av 


Lars E vid behov. 


 


§11. Profilprodukter. 


- Marie har beställt mössor från GLK i Tibro. Vi tar sedan ett omtag under våren inför nästa 


säsong. Oscar H forskar lite om hjälp med design 


 


§12. Ambitionsnivå HJ, HU och HA? 


- HA har prioritet. Men vi kommer troligen att behöva minst ett år till att bygga laget före vi 


försöker ta oss upp till div 1. 


- Vi behöver mer välutbildade ledare/tränare i lagen under HA som kan skola de yngre för 


framtida spel i HJ och HA. Det behövs en långsiktig planering för att bygga upp lagen de 


närmaste åren och inte ha för bråttom. 


 


§13. Valberedningen. 


- Vi behöver börja fundera på namn till valberedningen. Vi behöver få fram ett par namn till 


nästa möte. 


 


 


 


 


 


 







 


 


 


§14. Övriga frågor. 


- Sibbens tjejdag ska genomföras enligt mötet. Datum är bokat till den 22/2. 


- Tiden på nästa möte används till största delen för Sibben cup. 


- Vi har kontaktats av Sportsadmin, igen, som vill att vi ska byta till deras tjänst som är dyrare 


än laget.se, den enda fördelen med dom är deras faktureringsmodul. Vi håller fast vid 


Laget.se 


- Mötet beslutade att på de cuper som har anmälningsavgift per person betalar klubben 3000:- 


och resten får fördelas på deltagarna. 


- En fråga har kommit om rutiner för matchvärdar. Vi får leta upp instruktionen. 


- Mullsjö inbjuder våra lag till deras match mot Storvreta, bra ”paketpris”. Mötet beslutade att 


vi tittar vidare på det. 


 


§15. Nästa möte. 


- Nästa möte hålls tisdagen den 4/2 kl 18:00 i Kavelbro lektionssalen. 


 


§16. Mötets avslutande. 


- Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


 


Ordf    Sekr 
Göran Hjert    Lars Ericsson 
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